#FEELTHEPULSENOW



地址 Address: 香港九龍觀塘巧明街115號柏秀中心5樓C-D室

Room C-D, 5/F Po Shau Centre, 115 How Ming Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

電郵 Email: upbeat@toolboxpercussion.org

電話 Tel: +852 6351 2673











Toolbox Percussion's sound-based exhibition "A Double Listen"

Supported by 資助

Presented by 主辦

TOOLBOX PERCUSSION

si 整 第

Toolbox Percussion is financially supported by the HKAI



Title Sponsored by 冠名贊助

Toolbox Percussion, as creative incubator, works to make new music happen by commissioning, developing, collaborating, professional training, performing, recording and touring contemporary performances. Toolbox continues to empower audience to discover versatility in daily soundscapes by anchoring our work closely to the here and now of Hong Kong.

Toolbox Percussion's sound-based exhibition "A Double Listen" <u>Docent Programme</u>

Toolbox Percussion is delighted to present a sound-based exhibition "A Double Listen" and its eponymous performances will open to the public on 19 June 2021 at H Queen's 17/F, running through to 8 July 2021.

"A Double Listen", serving as a dossier, features many of these past and new aesthetic attempts of Toolbox Percussion. To make the exhibition accessible to all, we are calling for docents to leverage with the creative team to deliver docent tours in different forms to a wide range of public, including guests, artists, students, community groups, minorities and visitors with special needs.

A docent will be trained to lead guided tours on a practical basis.

Duties of docent:

- · Provide guided tour service to exhibition's visitors, covering the establishment of Toolbox Percussion and the artwork details in exhibition
- · Build up a good communication bridge for Toolbox Percussion and the visitors
- · Assist in promotional activities on the guided tour
- · Attend training sessions related to the guided tour

Training Details:

Exhibition Location: H Queen's (17/F, 80 Queen's Road Central, Hong Kong)
Exhibition Period: 19 June 2021 - 8 July 2021 (MON-FRI 13:00-21:00; Sat, Sun & Public holiday 11:00-21:00)

Training Dates: 14 & 15 June 2021 (15:00 - 18:00)

Docent Assessment & Sharing: 17 June 2021 (15:00 - 17:30)

Requirements:

- · Permanent Hong Kong resident and age 18 or above
- · Excellent command of Cantonese, proficiency in English and/or Mandarin will be an advantage
- · Enthusiasm for music, arts and culture
- · Enjoyment in providing creative interpretation
- · Available to the docent assignments on weekdays or weekends

#FEELTHEPULSENOW



地址 Address: 香港九龍觀塘巧明街115號柏秀中心5樓C-D室 Room C-D, 5/F Po Shau Centre, 115 How Ming Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong 電郵 Email: upbeat@toolboxpercussion.org

電話 Tel: +852 6351 2673











Each qualified docent has to lead **5-6 guided tours within the exhibition period (19 June 2021 - 8 July 2021)**. Based on docent's engagement hours, a small honorarium and/or travel expenses will be offered and/or reimbursed.

Application:

Please send your CV to upbeat@toolboxpercussion.org by **3 June 2021** if you would like to be part of this journey NOW!!

Qualified applicants will be invited to an interview within 2 weeks of application deadline. Those who can commit all the training hours and pass the assessment will be engaged as exhibition docents. Data collected is for recruitment only and will be treated in the strictest confidence.

For enquiries, please contact us via email at upbeat@toolboxpercussion.org or via phone at 6351 2673.

Programmes are subject to change without prior notice. Toolbox Percussion reserves the right to change programme details.

#FEELTHEPULSENOW



www.toolboxpercussion.org | www.ticafestival.org

地址 Address: 香港九龍觀塘巧明街115號柏秀中心5樓C-D室

Room C-D, 5/F Po Shau Centre, 115 How Ming Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

電郵 Email: upbeat@toolboxpercussion.org

電話 Tel: +852 6351 2673











敲擊襄聲音展覽「襄音」

Presented by 主辦

敲擊襄

PERCUSSION

TOOLBOX

香港藝術發展局

Supported by 資助

Hong Kong Arts Development Council 敲擊襄為藝發局資助團體

Toolbox Percussion is financially supported by the HKADO

Title Sponsored by 冠名贊助



敲擊襄作為具創造潛力的文化機構,致力透過與本地作曲家委約作品、發展、合作、專業培訓、表演、錄製和巡迴 演出當代作品來創作新音樂。近年更向下扎根至社區,表演題材貼近生活,啟發觀眾洞察藝術脈搏,共襄樂事。

<u> 敲擊襄聲音展覽「襄音」導賞員計劃</u>

敲擊襄聲音展覽「襄音」及同名演出將會於2021年6月19日至7月8日向公眾開放,地點為H Queen's 17樓。

這個題為「襄音」的展覽,整輯了敲擊襄過往與現在的各種美學嘗試。為了讓觀眾更了解展覽,我們現公開招募導賞員與展覽的創作團隊合作,以各種形式向公眾,包括嘉賓、藝術家、學生、社區團體、少數族裔及有特殊需要的訪客提供導賞團。

導賞員將會接受帶領導賞團之相關訓練。

導賞員職責:

- ·向展覽訪客提供導賞服務、介紹敲擊襄的藝團背景及展覽藝術品的資訊
- · 為敲擊襄與訪客建立緊密的溝通橋樑
- ·協助推廣敲擊襄的藝術活動及演出
- · 參與敲擊襄舉辦的導賞訓練

導賞訓練詳情:

展覽地點:H Queen's (香港中環皇后大道中80號H Queen's 17樓)

展覽日期: 2021年6月19日至7月8日 (星期一至五 13:00-21:00; 星期六、日及公眾假期 11:00-21:00)

訓練日期:2021年6月14及15日 (15:00 - 18:00) 導賞員評核及分享:2021年6月17日 (15:00-17:30)

申請條件:

· 年滿 18 歲或以上的香港永久居民

·能操流利粵語,英語及/或普通話則更佳

· 對音樂、藝術及文化有濃厚興趣

·享受提供活潑而有趣的導賞解說

· 能於平日或周末帶領導賞團

#FEELTHEPULSENOW



www.toolboxpercussion.org | www.ticafestival.org

地址 Address: 香港九龍觀塘巧明街115號柏秀中心5樓C-D室 Room C-D, 5/F Po Shau Centre, 115 How Ming Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

電郵 Email: upbeat@toolboxpercussion.org

電話 Tel: +852 6351 2673











所有合資格導賞員需在於展覽期間 (**2021年6月19日至7月8日**) 內帶領**最少5-6次導賞團**。按照導賞員的服務時數, 敲擊襄將會為導賞員提供小額酬金 及/或 津貼交通費用。

申請方法:

請於2021年6月3日之前,將簡歷電郵至upbeat@toolboxpercussion.org。

入圍申請者將會在申請截止日期後的兩週內收到面試邀請。能出席所有導賞訓練並通過評核的申請者將會正式成為 展覽導賞員。申請人所提供的資料絕對保密,並只用作與招聘有關的用途。

如有任何疑問,歡迎電郵至 upbeat@toolboxpercussion.org 或致電 6351 2673查詢。

計劃如有任何改動,恕不另行通知。敲擊襄保留變動計劃內容之權利。